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    Protokół Nr XXVII / 10 
z sesji Rady Powiatu w Kielcach w dniu 30 marca 2010 roku,  

w  sali konferencyjnej  Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego                           
w Kielcach od godz. 10.00 do 12.20 

 
  
Do pkt 1 
Otwarcie sesji 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Otworzył obrady, przywitał radnych i wszystkich uczestników sesji.  
 
W obradach udział wzięli: 

- Starosta Kielecki –Zenon Janus,                                                                                       
- Wicestarosta Kielecki –Marian Ferdek,                                                                               
- Członek Zarządu Powiatu  -Ryszard Barwinek,                                                                         
- Członek Zarządu Powiatu – Bogdan Gierada,                                                                             
-Członek Zarządu Powiatu – Szymon Jarzyna,                                                                         
- Sekretarz Powiatu – Barbara Piwnik,                                                                                         
- Skarbnik Powiatu - Maria Klusek,                                                                                           
-  radca prawny Starostwa Powiatowego Ewa Kokowska,                                                  
- przedstawiciele komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego,     

oraz goście zaproszeni :  

 
- Komendant Miejski Państwowej  StraŜy PoŜarnej  w  Kielcach  
                   Zdzisław Kuźdub, 
 
- Komendant Miejski Policji  w  Kielcach Robert Szydło.                                                         
 
 
Do pkt 2 
Stwierdzenie kworum 
 
Kworum w dniu 30 marca 2010 r. wyniosło 22 radnych. Lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: Zbigniew Banaśkiewicz,  Lucjan Pietrzczyk i 
Józef Szczepańczyk.  
 
Rada Powiatu stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
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Do pkt 3 
Przyjęcie porządku sesji 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato  
Czy do porządku obrad będą jakieś uwagi, poprawki ? 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato                                                        
Przedstawił porządek obrad  i poddał go pod głosowanie: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Przyjęcie porządku sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 23 

lutego 2010 r.  
5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za 

okres między  sesjami. 
6. Roczne sprawozdanie Komendanta Miejskiego  Policji o stanie porządku                       

i  bezpieczeństwa  publicznego na terenie  powiatu. 
7. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej StraŜy  PoŜarnej                       

o stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpoŜarowej    oraz o zagroŜeniach 
poŜarowych powiatu. 

8. Sprawozdania z wykonania planów finansowych powiatowych zakładów 
opieki zdrowotnej za 2009 rok.  

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zmian w budŜecie powiatu na 2010 rok, 
2) udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce, 
3) szczegółowych zasad i trybu udzielania ulg z tytułu naleŜności 

pienięŜnych Powiatu Kieleckiego  oraz jednostek organizacyjnych, 
mających charakter cywilnoprawny, a takŜe wskazania organów do 
tego uprawnionych, 

4) uchwalenia „Strategii Rozwoju Powiatu Kieleckiego do 2020 roku”, 

5) przyjęcie regulaminu określającego  szczegółowe warunki 
przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego 
oraz za warunki pracy i mieszkaniowego, szczegółowy sposób 
obliczania wynagrodzenia za godziny  ponadwymiarowe i doraźnych 
zastępstw, wysokości i warunki wypłacania nagród i innych 
świadczeń wynikających ze stosunku pracy dla nauczycieli                             
i poszczególnych stopni awansu zawodowego zatrudnionych                    
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w szkołach i placówkach oświatowo- wychowawczych prowadzonych 
przez Powiat Kielecki, 

6) likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w strukturę 
organizacyjną Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1                                       
w Bodzentynie, 

7) likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w strukturę 
organizacyjną Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 5 w Łopusznie, 

8) likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w strukturę 
organizacyjną Zespołu Szkół Nr 8 w Nowej Słupi, 

9) przyznania pierwszeństwa i wyraŜenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym na rzecz najemców: lokali mieszkalnych                      
i nieruchomości gruntowych, zabudowanych budynkami, połoŜonych 
w obrębie Starochęciny gm. Chęciny oraz w sprawie wyraŜenia zgody 
na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaŜy nieruchomości. 

 10. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 
 11. Zapytania i interpelacje radnych. 
 12. Zamknięcie obrad.                                                                                           
 

Głosowanie:                                                                                                                         
Za- 22                                                                                                                          
Przeciw- 0                                                                                                             
Wstrzymało się- 0 

W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty. 

 

Do pkt 4                                                                                                                 
Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 23 lutego 
2010 r. 

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato                                                            
Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXVI z sesji Rady Powiatu                 
z dnia 23 lutego 2010 r. 

Głosowanie:                                                                                                                       
Za- 22                                                                                                                         
Przeciw- 0                                                                                                             
Wstrzymało się- 0 
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W wyniku głosowania protokół Nr XXVI z sesji Rady Powiatu z dnia 23 lutego 
2010 r. został przyjęty. 

 

Do pkt 5                                                                                                       
Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami. 

Starosta Kielecki Zenon Janus                                                                             
PrzedłoŜył Radzie sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami tj. od 24 lutego 2010 r. do 29 marca 2010 r. – które stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 

Wypowiedzi towarzyszyła prezentacja multimedialna. 

Radny Stanisław Okólski ( z sali )                                                                                     
Zapytał o bezpieczeństwo płynności finansowej powiatowych zakładów opieki 
zdrowotnej.  Wyraził zaniepokojenie ujemnymi wynikami szczególnie dwóch 
powiatowych jednostek zdrowotnych tj. Szpitala Powiatowego w Chmielniku i 
ŚCMiN w Kielcach przy ul. Prostej. Powodem tego są nadwykonania 
księgowane jako straty a NFZ za nad wykonania zapłaci po ogłoszeniu 
wyroków sądowych.  Oczekuje deklaracji ze strony Zarządu Powiatu o 
ewentualnej pomocy powiatowym zakładom opieki zdrowotnej. 

Starosta Kielecki Zenon Janus                                                                                 
Konwent Starostów Województwa Świętokrzyskiego zdecydował  o 
wystąpieniu do Sądu o wypłacenie nadwykonań przez NFZ. Nadwykonania 
zawsze będziemy mieć. Gdyby był jakieś sygnały niepokojące Zarząd będzie 
szukał rozwiązań. Na ten moment nic się nie dzieje.  

Rada przyjęła sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami.  
 
O godz. 10.15 na salę obrad przybyli radni : J. Szczepanik, J. Barański,                      
K. Bielecki. 
Liczba radnych biorących udział w obradach wyniosła 25. 
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Do pkt 6 
Roczne sprawozdanie Komendanta Miejskiego  Policji o stanie porządku                       
i  bezpieczeństwa  publicznego na terenie  powiatu. 
 
Informacja była omawiana na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego, Ochrony  PrzeciwpoŜarowej, Przeciwpowodziowej i Zapobiegania 
Innym  ZagroŜeniom. 
 
Komendant Miejski Policji  w  Kielcach Robert Szydło.                                                         
Przedstawił  Radzie roczne sprawozdanie o stanie porządku  i  bezpieczeństwa  
publicznego na terenie  powiatu – które stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Radny Marek Kwiecień  
W miesiącu styczniu na sesji złoŜyłem interpelację do Pana Starosty w sprawie 
artykułu w dodatku lokalnym  Gazety  Wyborczej  pt. „ Policja zwija wiejskie 
posterunki”.  Korzystając z obecności Komendanta Miejskiej Policji chciałem 
zapytać czy trwają jakieś prace, które oddalą policje od obywatela. Czy to  w 
ogóle jest planowane w naszym powiecie? Jeśli są jakieś pomysły, załoŜenia na 
reorganizacje proszę o informacje. Według artykułu Gazety Wyborczej juŜ takie 
zmiany nastąpiły w powiecie staszowskim  i sandomierskim. Powiat Kielecki 
jest szczególnym powiatem i nie powinno być zmian, reorganizacji bo w tym 
dziesięcioleciu juŜ przeŜyliśmy taką reorganizacje. Rozumiem, Ŝe Policja nie ma 
pieniędzy ale samorządy wspierają i będą wspierać  jeśli będzie taka potrzeba . 
Powiat Kielecki zawsze co roku z budŜetu  wyasygnuje jakieś pieniądze. 
Drugi temat. W miesiącu kwietniu 2009 r. podczas sesji w Daleszycach 
poprosiłem obecnego wówczas na obradach  zastępcę Komendanta KMP                     
p. Cisowskiego o interwencję  w sprawie  zwiększenia patroli policji na odcinku 
drogi 73  Kielce-Busko w związku z licznymi wyścigami motorów-ścigaczy. Od 
kwietnia tych patroli był 5 lub 6 . Proszę o ich zwiększenia. 
 
Komendant Miejski Policji  w  Kielcach, Robert Szydło 
Cały czas prowadzone są działania związane z zapewnieniem bezpieczeństwa. 
Są teŜ tego wymierne skutki chociaŜ nie przypisujemy sobie całej zasługi                  
w tym zakresie. Liczby w jakiś sposób mówią same za siebie więc to nie jest tak 
Ŝe nie kierujemy naszych słuŜb w zakresie ruchu  drogowego poza teren Kielc. 
Policjanci ruchu drogowego w ubiegłym roku pełnili 5 tys. 996  słuŜb 
patrolowych, w tym znaczny udział poza terenem miasta Kielce. W Kielcach 
jest trochę inna specyfika więc staramy się zapewniać równieŜ albo przede 
wszystkim to bezpieczeństwo poza obszarem miasta. Wszędzie tam gdzie jest 
taka  potrzeba policjanci tam są. W tym momencie nie jestem  w stanie odnieść  
się do tego czy było 5 czy 50 słuŜb,  natomiast indywidualnie moŜemy 
porozmawiać i  przekazać odpowiedź . 
Jeśli chodzi o pierwsze pytanie. Potwierdzam , Ŝe są takie prace prowadzone. 
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Powołana jest Komisja pod przewodnictwem dwóch zastępców KMP                      
w Kielcach. Chodzi o to by  zbadać, mieć pewność,  Ŝe obecna struktura w 
której funkcjonujemy jest optymalna. JeŜeli by się okazała, Ŝe tak jest,  to nie 
ma tematu. Natomiast jeŜeli się okaŜe, Ŝe to nie jest tak  do końca  to naleŜy 
wprowadzić pewne zmiany  przy konsultacji z samorządami i mieszkańcami  ale 
nie będą to zmiany idące w kierunku ograniczenia np. kosztów. Mówiąc o 
finansach  chciałem podziękować za wsparcie i zwrócić uwagę  na potrzeby 
finansowe bo bezpieczeństwo kosztuje ale to nie znaczy , Ŝe zostanie 
likwidowany jakiś posterunek  dlatego, Ŝe nie stać nas na jego utrzymanie , tak 
nie będzie.  Natomiast jeśli okaŜe się Ŝe jakakolwiek nasza siedziba  jest  
nieefektywna, nie wykorzystana ,  niepotrzebna i powinna znajdować się 
winnym miejscu to niestety będzie potrzeba podjęcia działań. To nie jest kolejna 
reorganizacja czy próba badania naszej struktury  w ostatnim roku , dwóch czy 
trzech. Nasze struktury powstały wiele lat temu i sytuacja pod kaŜdym 
względem wiele lat temu była inna. Pod względem społecznościowym , dostępu 
do środków łączności, dostępu do samochodów. Zmieniła się teŜ struktura 
zamieszkania i struktura przestępczości. To wszystko jest płynne i moim 
obowiązkiem jest zbadać jak ta sytuacja wygląda i w tym kierunku są 
prowadzone te działania. Na pewno nie są to działania prowadzone Ŝeby coś 
zlikwidować dla zlikwidowania i takiej sytuacji nigdy nie będzie bo nie moŜe 
mieć miejsca podjęcie działania, które miałoby na celu  zmniejszenie 
bezpieczeństwa w danym terenie. 
 
 
Radny Marian Zarzycki 
Podczas wypowiedzi radnego M. Kwietnia zastanawiałem się czy poszerzać 
dyskusję na temat bezpieczeństwa  w szerszym kręgu ale zdecydowałem,  Ŝe nie 
będę się tym razem wypowiadał w roli państwa, samorządów i podległości,              
w  zakresie bezpieczeństwa obywateli, przestępczości, kodeksu karnego, które 
kreują to bezpieczeństwo. To są rzeczy na inną okazje aczkolwiek bardzo 
waŜne. Panie Komendancie pięknie Pan skonstatował ,  Ŝe  „bezpieczeństwo 
kosztuje”. Podczas ostatnich badań wynikło, Ŝe obywatele najwyŜej cenią sobie 
zarobki, stabilizacje pracy , atmosferę , doskonalenie i odbija się na kaŜdej 
grupie zawodowej a szczególnie na policji. Wiemy, Ŝe jest to  nie zbyt wysoce 
wynagradzana praca szczególnie dla początkujący przy elementach wysoce 
stresujących. Ta stabilizacja teŜ nie jest najlepsza. Ostatnie ruchy kadrowe                  
w policji wskazują, Ŝe bardzo duŜo doświadczonych  funkcjonariuszy, którzy 
mogli pracować dłuŜej ale  z uwagi  na przywileje emerytalne odeszli ze słuŜby. 
Widzimy waŜną rolę  policji ale z drugiej strony bardzo cięŜką jaką ma do 
spełnienia w zakresie bezpieczeństwa publicznego. Ograniczę się do kilku pytań 
na które Komendant juŜ odpowiedział na Komisji  ale sadzę Ŝe Rada teŜ będzie 
tym zainteresowana.  
Poproszę o krótką  informację o stanie etatów i  przybliŜenia środków 
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finansowych  przeznaczonych na ten rok  w porównaniu do roku ubiegłego.  
A takŜe jak wygląda sytuacja z przenoszeniem na Stadion Wydziałem Ruchu 
Drogowego.   
 
Komendant Miejski Policji  w  Kielcach, Robert Szydło 
Na chwilę obecną stan etatowy policjantów w Komendzie Miejskiej  Policji to 
795,   w tym  23 wakaty. Od początku roku odeszło 8 policjantów na emeryturę. 
Reszta to przeniesienia do innych jednostek powiatowych czy wydziałów 
Komendy Wojewódzkiej Policji. Trzech policjantów odeszło do innych 
województw. Z ustawy o policji wynika, Ŝe Komendant Miejski Policji nie jest 
dysponentem środków finansowych  a wszystko czym moŜemy dysponować 
otrzymujemy od dysponenta czyli od Komendanta Wojewódzkiego Policji. Tym 
samym nie jestem w stanie odnieść się to tego czy środków finansowych na 
obecny rok jest mniej czy więcej. Nie byłem dysponentem funduszu w ubiegłym 
roku i nie jestem w tym roku po prostu wszystkie środki finansowe na bieŜącą 
działalność otrzymujemy z Komendy Wojewódzkiej Policji. To dotyczy 
wszystkiego począwszy od wynagrodzeń a skończywszy na samochodach , na 
pieniądzach na paliwo czy utrzymania obiektów. W zasadzie jedynymi środkami 
jakimi dysponuje jest kwota jaką w tym roku Komendant Wojewódzki Policji 
przekazał na nagrody dla policjantów bo system motywacyjny  w kaŜdej 
instytucji jest konieczny  i w Komendzie Miejskiej jest realizowany równieŜ. 
Natomiast jeśli chodzi o inne finanse to nie znam ich.  
Stan techniczny siedziby Wydziału Ruchu Drogowego  przy ul. Wesołej jest nie 
do przyjęcia ale na Stadion przeniosą się tylko policjanci , którzy pełnią słuŜbę 
na drodze. Natomiast policjanci prowadzący postępowania o wypadki, 
wykroczenia pozostaną w obecnej siedzibie przy ul. Wesołej. Ich przeniesienie 
byłby nie celowe. Tylko dwie jednostki w Polsce na poziomie Komend 
Miejskich i Powiatowych   w Wydziale  Ruchu Drogowego posiadają 
policjantów, którzy prowadzą postępowania o wykroczenia. Wszystkie inne  
jednostki w całej Polsce przesunęły tych policjantów do Wydziałów 
Dochodzeniowo-Śledczych. Słusznie mój poprzednich pozostawił tą strukturę               
w takim wymiarze gdyŜ jest lepiej jeŜeli policjanci, którzy wchodzą   w skład 
wydziału  prowadzą jednocześnie tą pracę. A mówię o  tym nie bez kozery  
poniewaŜ moŜe dotrzeć do Państwa informacja o wskaźniku policjantów  
Wydziału  Ruchu Drogowego kierowanych do pracy na ulicy .  U nas ten 
wskaźnik jest trochę zachwiany przez to, Ŝe policjanci prowadzą dochodzenia w 
tej strukturze. W innych jednostkach policjanci pełniący te zadania zostali 
przesunięci i wskaźniki się zgadzają. Natomiast u nas wskaźniki się nie zgadzają 
ale jest bliŜej pokrzywdzonym , świadkom,  generalnie obywatelom do 
Wydziału Ruchu Drogowego niŜ chodzenie po Wydziałach Dochodzeniowo-
Śledczych. Dlatego teŜ była taka decyzja. Statystyka to narzędzie waŜne ale 
wewnętrzne  pozwalające trzymać rękę na pulsie by nie było zachwiań sytuacji 
zwłaszcza  w tak duŜej jednostce. Ale to nie moŜe być wyznacznik pracy 
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policjanta i nie jest to mój wyznacznik by starać się zaspokoić wskaźniki bo to 
nie o to chodzi. Stąd równieŜ nie zostali  przesunięci policjanci z Wydziału  
Ruchu Drogowego do Wydziału Dochodzeniowo-Śledczego tak sztucznie by 
statystyka dobrze wyglądała. 
 
Radny Kazimierz Bielecki 
Na Komisji Bezpieczeństwa  zadałem pytanie podobnie jak radny M. Kwiecień 
jak to jest z reorganizacją i  likwidacją poszczególnych komisariatów czy 
posterunków policji w powiecie kieleckim. Na Komisji Pan Komendant 
odpowiedział, Ŝe w zasadzie w powiecie nie będzie Ŝadnych zmian. Rozumiem 
logikę i analizę pod względem ekonomicznym i sprawnościowym ale zapewnił 
Pan nie będzie Ŝadnych reorganizacji. Dziś w Pana wypowiedzi słychać inny 
ton. Jak to się ma odpowiedź  na Komisji do dzisiejszej.  
Co z Komisariatem w Łagowie? Czy te warunki Komisariatu spowodują jego 
likwidacje czy remont? 
 
Komendant Miejski Policji  w  Kielcach, Robert Szydło 
Odpowiedziałem podobnie jak na  Komisji , Ŝe prowadzone są prace i na pewno 
nie powiedziałem, Ŝe Ŝadnych zmian nie będzie bo byłoby to nie uczciwe gdyby 
się okazało, Ŝe pewne zmiany będą musiały być potrzebne .  
Jeśli chodzi o Komisariat Policji w Łagowie to warunki są nie najlepsze i to 
świadczy o wielu aspektach. Są dziesiątki pytań na które nie znam odpowiedzi : 
skąd pieniądze na remont , skąd nowa siedziba. Wyczułem nutę w Pana pytaniu 
czy Łagów będzie zlikwidowany ze względu na warunki pracy policjantów ? 
Komisariat Policji w Łagowie nie będzie likwidowany tylko dlatego, Ŝe są złe 
warunki pracy policjantów Aspekt  częstych wizyt mieszkańców                              
w Komisariacie  równieŜ naleŜy wziąć pod uwagę. Szeroko rozumiany 
samorząd przekazując środki na policję to tak naprawdę przekazuje te środki  na 
rzecz swoich obywateli bo to oni korzystają   z bezpieczeństwa. 
 
Wójt Gminy Górno, Jarosław Królicki 
Ostatnio CBOP publikowało, Ŝe poparcie dla policji spadło o 10 %  i ja teŜ 
naleŜę do tych obywateli. Wydarzenia , które miały miejsce dnia 26 lutego br. 
Na terenie Gminy Górno  z bulwersowały społeczność lokalną. W tym dniu                  
o godz. 17 dziennikarz z Gazety Wyborczej  informuje, Ŝe zagrodzono drogę 
wewnętrzną,  gminną m. Leszczyny. Zwracam się do Kierownika Komisariatu 
Policji  o interwencje. Reakcji nie ma Ŝadnej. Więc udaje się na miejsce sam. 
Jest 3,4 męŜczyzn, którzy nie są właścicielami bo właściciel tej działki 
odsiaduje karę  w więzieniu w Dębicy. Na dzień dzisiejszy  zgodnie z  ewidencją 
gruntów Starostwa Powiatowego jest to własność Skarbu Państwa a ustawa                  
o drogach publicznych wyraźnie mówi, Ŝe wtedy włada wójt, burmistrz lub 
prezydent miasta. Następnie konsultuje się  z prawnikami i negocjuje z ludźmi 
na miejscu ugodę. Wydaje się, Ŝe te wydarzenia  są bliskie terroryzmu jeŜeli 
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szantaŜuje się funkcjonariusza publicznego. Pierwszy raz spotkałem się z taką 
arogancją i lekcewaŜeniem ze strony policji. Tak być nie moŜe. śyjemy                      
w demokratycznym państwie prawa.  Wydałem porządkowe zarządzenie by 
zabezpieczyć komunikacje jako zadanie własne gminy,  które Kierownik 
Posterunku  odmówił przyjęcia.  Myślę, Ŝe funkcjonariusze z Posterunku                  
w Górnie składali takie samo  jak ja ślubowanie, Ŝe mają  chronić mienia Skarbu 
Państwa jak i ja składałem. Proszę Pana Komendanta, bo sprawa nie jest 
załatwiona aby policja działała zgodnie z prawem do czego zostali powołani. 
Mam negatywną opinię o funkcjonowaniu Posterunku Policji w Górnie. 
 
Komendant Miejski Policji  w  Kielcach, Robert Szydło 
Oczywiście, Ŝe Policja ma działać zgodnie z prawem i tak działa. Nie znam tak 
dokładnie tej sytuacji jak Pan ale z tego co słyszałem to sytuacja nie jest taka 
jasna jeŜeli chodzi o własności. To nie jest moment by wchodzi w szczegóły. 
NaleŜało nie czekać kilku tygodni tylko zadzwonić powiedzieć jak wygląda 
sytuacja. Z mojej wiedzy  podpisał Pan ugodę,  która opierała się na tym, Ŝe Pan 
nie jest pewien kto jest właścicielem, Ŝe ta własność do końca nie jasna. MoŜe 
na chwilę obecną sytuacja się zmieniła. I jeŜeli  były jakieś uchybienia z naszej 
strony to oczywiście temat zostanie załatwiony. 
 
Rada przyjęła roczne sprawozdanie Komendanta Miejskiego  Policji o stanie 
porządku i  bezpieczeństwa  publicznego na terenie  powiatu. 
 
O godz. 10.45 na salę obrad przybył radny M. Gębski. 
Liczba radnych biorących udział w obradach wyniosła 26. 
 
 
Do pkt 7 
Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej StraŜy  PoŜarnej  o  stanie 
bezpieczeństwa ochrony przeciwpoŜarowej    oraz o zagroŜeniach poŜarowych 
powiatu. 
 
Informacja była omawiana na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego, Ochrony  PrzeciwpoŜarowej, Przeciwpowodziowej i Zapobiegania 
Innym  ZagroŜeniom. 
 
Komendant Miejski Państwowej  StraŜy PoŜarnej  w  Kielcach Zdzisław 
Kuźdub przedstawił  Radzie informacje o  stanie bezpieczeństwa ochrony 
przeciwpoŜarowej    oraz o zagroŜeniach poŜarowych powiatu – które stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 



 

10 
 

Radny Marian Zarzycki 
Jak przedstawia się sprawa fałszywych alarmów i jakiego rodzaju są zgłaszane 
alarmy bo jest ich powaŜny odsetek. Czy są jakieś działania dochodzeniowe  i 
konsekwencje bo w policji jeŜeli jest fałszywy alarm to dochodzenie trwa tak 
długo aŜ ten ktoś zostanie złapany i osądzony.  Proszę by Komendant przybliŜył  
równieŜ  temat organizowania przez Komendę Miejska StraŜy PoŜarnej               
w Kielcach  Ogólnopolskich Dniu StraŜaka po raz pierwszy w Kielcach. 
 
Komendant Miejski Państwowej  StraŜy PoŜarnej  w  Kielcach,  Zdzisław 
Kuźdub 
Statystycznie alarmy fałszywe spadają z roku na rok . Dzielą się na alarmy w 
dobrej wierze i złośliwe. Te, które podajemy w większości pochodzą z instalacji 
wykrywczej  z monitoringu. Na terenie miasta Kielce i powiatu mamy 87 
obiektów zobligowanych do wyposaŜenia w stałą łączność alarmową tzw. 
monitoring. I w większości te alarmy pochodzą z tej instalacji wykrywczej. 
Zmory alarmów złośliwych  wykonywanych z sieci telefonów zewnętrznych jak 
gdyby po tym jak  nagłośniliśmy w ostatnim czasie, Ŝe wszystkie zgłoszenia są 
nagrywane , ten problem został nieco złagodzony. Większość alarmów pochodzi 
z instalacji wykrywczych jest to standard , bieŜący nadzór monitoring na tym 
tematem jest jedynym  sposobem by tych tematów unikać.   
8 maja w Kielcach odbędą się Ogólnopolskie Dni StraŜaka  połączone z 
oddaniem straŜnicy JRG  przy ul. Grunwaldzkiej oraz wręczeniem sztandaru 
Komendzie Wojewódzkiej StraŜy PoŜarnej . Impreza rozpoczyna się o godz. 10 
przecięciem wstęgi nowego obiektu straŜnicy przy ul. Grunwaldzkiej,                   
o godz. 11- Msza Święta w Katedrze po mszy uroczystości na Placu 
Zamkowym.   Ok.  godz. 13 defilada  30 zaprzęgów i pojazdów od najstarszych 
do najnowszych , kilka kompani honorowych. Jednocześnie od godz. 13 cykl 
imprez towarzyszących na terenie Parku Miejskiego ,który rozpocznie się  
występem 5 najlepszych Orkiestr StraŜacki Województwa Świętokrzyskiego. 
Serdecznie zapraszam na uroczystości. 
 
Rada przyjęła informację Komendanta Miejskiego Państwowej StraŜy  PoŜarnej  
o  stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpoŜarowej oraz o zagroŜeniach 
poŜarowych.  
 
O godz. 11.50 na salę obrad opuścił radny S. Okólski. 
Liczba radnych biorących udział w obradach wyniosła 25. 
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Do pkt 8 
Sprawozdania z wykonania planów finansowych powiatowych zakładów opieki 
zdrowotnej za 2009 rok.  
 
Informacja była omawiana na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 
Społecznych. 
 
Rada przyjęła sprawozdania z wykonania planów finansowych powiatowych 
zakładów opieki zdrowotnej za 2010 rok - które stanowią załącznik nr 5 do 
protokołu.  
 
 
Do pkt 9 
 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) zmian w budŜecie powiatu na 
2010 r.  

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji BudŜetu i Finansów.                 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmian                   
w budŜecie powiatu na 2010 rok pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 24                                                                                                                         
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 

W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXVII/19 / 10 w sprawie zmian w 
budŜecie powiatu na 2010 rok– która stanowi załącznik nr  6 do protokołu. 
 
 

2) udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji BudŜetu i Finansów.                 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce pod głosowanie. 
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Głosowanie                                                                                                                         
Za – 24                                                                                                                         
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXVII/20 / 10 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Miasta Kielce – która stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 

 
3) szczegółowych zasad i trybu udzielania ulg z tytułu naleŜności 

pienięŜnych Powiatu Kieleckiego  oraz jednostek organizacyjnych, 
mających charakter cywilnoprawny, a takŜe wskazania organów do 
tego uprawnionych 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji BudŜetu i Finansów.                 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
szczegółowych zasad i trybu udzielania ulg z tytułu naleŜności pienięŜnych 
Powiatu Kieleckiego  oraz jednostek organizacyjnych, mających charakter 
cywilnoprawny, a takŜe wskazania organów do tego uprawnionych pod 
głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 24                                                                                                                         
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXVII/ 21/ 10 w sprawie 
szczegółowych zasad i trybu udzielania ulg z tytułu naleŜności pienięŜnych 
Powiatu Kieleckiego  oraz jednostek organizacyjnych, mających charakter 
cywilnoprawny, a takŜe wskazania organów do tego uprawnionych 
– która stanowi załącznik nr 8  do protokołu 

 
 
4) uchwalenia „Strategii Rozwoju Powiatu Kieleckiego do 2020 roku” 

 

Radny Mieczysław Kędzierski                                                                              
Chciałbym się odnieść do „Strategii Rozwoju Powiatu Kieleckiego do 2020 
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roku” tj.  na str. 26  „Wody Podziemne”   jest zapis, Ŝe „ Ludność  w Powiecie 
Kieleckim zaopatrywana jest w wodę głównie z ujęć wód podziemnych . Do 
większości gospodarstw domowych woda doprowadzona jest wodociągiem 
grupowym”. Chciałem poinformować, Ŝe Gmina Nowa Słupia nie posiada 
własnych ujęć wody pitnej i w związku z tym od miesiąca wyłączna jest nam 
woda. Chciałbym by Zarząd Powiatu z panią Naczelnik Wydziału Rozwoju 
podjęli starania wprowadzenia aneksu do Strategii.  Co będzie działo jeśli będzie 
wyłączana woda gdy przyjdzie lato i susza. Szkoła m.in. w Starej  Słupi nie ma 
dostępu do wody pitnej na co dzień. Woda puszczana jest złej jakości jest mętna 
posiada duŜe zasoby manganu i Ŝelaza. Proszę Starostę by powiadomił słuŜby 
sanitarne i szczególnie zwrócił uwagę na jakość wody w Nowej Słupi. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Lato                                                                                  
Jest to słuszna sprawa na pewno  dla mieszkańców natomiast wyraźnie nie 
dotyczy ona bezpośrednio Strategii poniewaŜ  statystyczne dane dotyczą całości 
Powiatu Kieleckiego. Prosiłbym składać interpelacje w punkcie  „Zapytania i 
interpelacje”. 

 

Radny Mieczysław Kędzierski                                                                            
Chciałem zwrócić głównie uwagę, Ŝe w tym punkcie zostały przytoczone 
sprawy zaopatrzenia mieszkańców powiatu w wodę. Natomiast zachodzi obawa,  
Ŝe ci mieszkańcy w niektórych gminach mogą nie dostawać na bieŜąco wody 
pitnej jak tu jest zapisane. Tak więc proszę o pewne aneksy w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Lato                                                                   
Zgadzam się z tą uwagą. Na pewno teŜ jestem osobą,  która chciałaby w tej 
sprawie wesprzeć mieszkańców Pana Gminy . Myślę, Ŝe nie zachodzi potrzeba 
odpowiedzi. Natomiast na koniec prosiłbym bardzo jeśli moŜemy jako powiat 
znaleźć jakiś sposób na wsparcie mieszkańców gminy w tej trudnej sytuacji to 
prosimy Zarząd Powiatu. 

 

Radny Andrzej Michalski                                                                                      
Zanim Pan Przewodniczący podda pod głosowanie ten dokument czuje się 
obowiązku zwrócić uwagę na mały błąd, który po komisji znalazłem ale przed 
głosowaniem warto by dokonać tej zmiany.  Na str. 8 pojawiło się takie zdanie    
„ W 1844 na polach w Krajna Powstanie Styczniowe organizował Ks. Piotr 
Ściegienny  a tutejsi chłopi brali udział”. Z racji tego Ŝe jestem nauczyciele 
pozwolę sobie powiedzieć Ŝe chodzi o tzw. spisek chłopski Ks. Piotra 
Ściegiennego w latach 1844-1846. W 1846 Ks.  Piotra Ściegiennego władze 
carskie skazały na katorgę i wywieźli na Sybir. Powstania Styczniowego więc 
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nie mógł organizować, które było w 1863 roku. 

 

Radny Kazimierz Bielecki                                                                                          
W imieniu Klubu PiS będziemy głosować  za przyjęciem tej Strategii. ChociaŜ 
mamy wiele uwag ale ze względu na to Ŝe od miesiąca września 2009 r.  Zarząd 
wraz   z pracownikami pracował bardzo intensywnie nad tą Strategią wobec tego  
będziemy głosować pomimo usterek za przyjęciem. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 24                                                                                                                         
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXVII/ 22/ 10 w sprawie 
uchwalenia „Strategii Rozwoju Powiatu Kieleckiego do 2020 roku” – która 
stanowi załącznik nr 9  do protokołu 

 

4) przyjęcie regulaminu określającego  szczegółowe warunki 
przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego 
oraz za warunki pracy i mieszkaniowego, szczegółowy sposób 
obliczania wynagrodzenia za godziny  ponadwymiarowe i doraźnych 
zastępstw, wysokości i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 
wynikających ze stosunku pracy dla nauczycieli i poszczególnych 
stopni awansu zawodowego zatrudnionych  w szkołach i placówkach 
oświatowo- wychowawczych prowadzonych przez Powiat Kielecki 

 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie przyjęcie 
regulaminu określającego  szczegółowe warunki przyznawania dodatków za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy i 
mieszkaniowego, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny  
ponadwymiarowe i doraźnych zastępstw, wysokości i warunki wypłacania 
nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy dla nauczycieli i 
poszczególnych stopni awansu zawodowego zatrudnionych  w szkołach i 
placówkach oświatowo- wychowawczych prowadzonych przez Powiat Kielecki 
pod głosowanie. 
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Głosowanie                                                                                                                         
Za – 24                                                                                                                         
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXVII/ 23/ 10 w sprawie przyjęcie 
regulaminu określającego  szczegółowe warunki przyznawania dodatków za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy                           
i mieszkaniowego, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny  
ponadwymiarowe i doraźnych zastępstw, wysokości i warunki wypłacania 
nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy dla nauczycieli                    
i poszczególnych stopni awansu zawodowego zatrudnionych  w szkołach                       
i placówkach oświatowo- wychowawczych prowadzonych przez Powiat 
Kielecki – która stanowi załącznik nr 10  do protokołu 
 
 

6) likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w strukturę 
organizacyjną Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1                                       
w Bodzentynie 

 
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki i Promocji Powiatu                 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie likwidacji 
Liceum Profilowanego wchodzącego w strukturę organizacyjną Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1   w Bodzentynie pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 24                                                                                                                         
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXVII/24 / 10 w sprawie likwidacji 
Liceum Profilowanego wchodzącego w strukturę organizacyjną Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1  w Bodzentynie – która stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu. 
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6) likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w strukturę 

organizacyjną Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 5 w Łopusznie 
 
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki i Promocji Powiatu.                                                                            

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie likwidacji 
Liceum Profilowanego wchodzącego w strukturę organizacyjną Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 5 w Łopusznie pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 24                                                                                                                         
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXVII/25 / 10 w sprawie likwidacji 
Liceum Profilowanego wchodzącego w strukturę organizacyjną Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 5 w Łopusznie – która stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 
 
 

7) likwidacji Liceum Profilowanego wchodzącego w strukturę 
organizacyjną Zespołu Szkół Nr 8 w Nowej Słupi 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji  Edukacji, Kultury, Sportu 
,Turystyki i Promocji Powiatu.                                                                                          

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie likwidacji 
Liceum Profilowanego wchodzącego w strukturę organizacyjną Zespołu Szkół 
Nr 8 w Nowej Słupi pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 24                                                                                                                         
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Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXVII/26 / 10 w sprawie likwidacji 
Liceum Profilowanego wchodzącego w strukturę organizacyjną Zespołu Szkół 
Nr 8 w Nowej Słupi – która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

8) przyznania pierwszeństwa i wyraŜenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym na rzecz najemców: lokali mieszkalnych i 
nieruchomości gruntowych, zabudowanych budynkami, połoŜonych w 
obrębie Starochęciny gm. Chęciny oraz w sprawie wyraŜenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaŜy nieruchomości 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
przyznania pierwszeństwa i wyraŜenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym na rzecz najemców: lokali mieszkalnych i nieruchomości 
gruntowych, zabudowanych budynkami, połoŜonych w obrębie Starochęciny 
gm. Chęciny oraz w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
sprzedaŜy nieruchomości  pod głosowanie. 

Głosowanie                                                                                                                         
Za – 24                                                                                                                         
Przeciw – 0                                                                                                              
Wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXVII/27 / 10 w sprawie przyznania 
pierwszeństwa i wyraŜenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym na rzecz 
najemców: lokali mieszkalnych i nieruchomości gruntowych, zabudowanych 
budynkami, połoŜonych w obrębie Starochęciny gm. Chęciny oraz w sprawie 
wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaŜy nieruchomości 
– która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Do pkt 11 
Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 
                                    Nie zgłoszono 
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Do pkt 12 
Zapytania i interpelacje radnych. 
 
Radny Marian Zarzycki 
Chciałbym uzyskać krótką, przybliŜoną informacje na temat prowadzonych 
rozmów celem powołania II  Szpitalnego  Oddziału Ratunkowego                        
w Wojewódzkim Szpitalu na Czarnowie. Jest to pod jurysdykcją Marszałka 
Województwa Świętokrzyskiego. 200 tys. mieszkańców  mieszka w Kielcach , 
200 tys. mieszka w powiecie kieleckim razem 400 tys. jest obsługiwanych przez 
ten oddział. Czy powiat kielecki uczestniczy w tych rozmowach ? Sam byłem na 
tym oddziale jako pacjent jak i  równieŜ wielokrotnie odwiedzałem szpital przez 
dłuŜszy czas. Widziałem na bieŜąc przepełnienie. JeŜeli wyszła inicjatywa  to 
byłaby potrzeba zastanowienia się nad uruchomieniem tego oddziału natomiast 
umiejscowienie to juŜ kwestia wybrania najlepszego  miejsca od strony 
lokalizacyjnej, technicznej. Bardzo ciekawią mnie koszty takiego 
przedsięwzięcia i jak powiat patrzy w tym kierunku: pozytywnie czy zachowa 
pewną wstrzemięźliwość. 
 
 
Wicestarosta Kielecki Marian Ferdek 
Pytanie mnie zaskoczyło bo nie było prowadzonych rozmów na forum Zarządu 
Powiatu  ani w Wydziale Zdrowia czy wśród dyrektorów jednostek. śadna              
z naszych jednostek nie spełnia warunków i więc trudno mówić  o 
jakichkolwiek  negocjacjach. RównieŜ sposób finansowania jest bardzo 
niekorzystny mianowicie  oddział ratownictwa finansowany jest ryczałtem a 
ilość pacjentów jest trudna do przewidzenia bo wszystkich trzeba przyjąć.  Stąd 
z punktu widzenia ekonomicznego  jest to przedsięwzięcie ryzykowne równieŜ 
jeśli chodzi o wyposaŜenie i moŜliwości. W naszych jednostkach nie widzę 
takich moŜliwości. Nie mniej jednak spróbujemy rozwaŜyć na forum Zarządu 
Powiatu. Z mediów to Szpital na Czerwonej Górze ma przejąć te  zadania i te 
warunki on spełnia. Kiedyś istniał ten oddział  przy Szpitalu na ul. Kościuszki . 
Myślę, Ŝe te dwie jednostki bardziej spełniają te warunki. Rozpatrzymy ta 
sytuacje ale na razie nie ma takiego pomysłu.  
 
Radny Kazimierz Bielecki 
Na poprzedniej sesji zgłaszałem sprawę remontów cząstkowych dróg.  Zwracam 
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uwagę, Ŝe jeŜeli chodzi o drogę  E7 czyli od strony pływalni „Perła”  a 
szczególnie w drugiej części – w m. Podzamcze, Lipowica, Przymiarki. 
Powstało tam  mnóstwo „dziur” i odwlekanie tego remontu w czasie będzie 
droŜej kosztować. Proszę przyspieszenie sprawy. 
 
Dyrektor PZD w Kielcach  Jerzy Komorniczak 
O problemach remontów cząstkowych  starałem się powiedzieć na poprzednie 
sesji. Państwo pamiętacie jakieś kłopoty  są z ogłaszaniem przetargów.  Na 
dzień dzisiejszy udało się większość tych problemów przejść. Jutro jest 
rozstrzygnięcie przetargu na remonty cząstkowe wiec myślę, Ŝe w pierwszym 
tygodniu po świętach powinniśmy rozpocząć pierwsze remonty cząstkowe dróg 
w ramach przetargów.  Nasze słuŜby na bieŜąco usuwają te  ubytki w drodze 
które stwarzają niebezpieczeństwo przejazdu. Ktoś moŜe powiedzieć, Ŝe 
wszystkie zagraŜają niebezpieczeństwu  i taka teŜ jest prawda. Ale są teŜ takie 
ubytki gdzie  wpadnięcie kołami  moŜe spowodować nie tylko uszkodzenie 
opony ale wywrotkę samochodu i te ubytki w ramach naszych moŜliwości są 
łatane. Prawdą jest, Ŝe jest to łatanie ‘masą na zimno” i jeŜeli jest na tej drodze 
duŜe natęŜenie ruchu  samochód cięŜkich  to mamy pełną świadomość, Ŝe po 
paru tygodniach  pojawi z powrotem ubytek w drodze. Technologią ‘na gorąca’  
rozpoczynamy   w tym w pierwszym tygodniu po świętach pod warunkiem 
pomyślnego rozstrzygnięcia przetargów. 
 
 
Do pkt 12 
Zamknięcie obrad.                                                                                            

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 
zamknął sesję Rady Powiatu w dniu 30 marca 2010 r. o godz. 12.20. 

 

 

Przewodniczący Rady  

Tomasz Lato 
 
 


